
Referat styremøte 23.05.24 

 

Tilstede: Maren Frivold, Erik Freuchen, Glenn Skare Pedersen, Jostein Akselsen, Karolina R. Hogga, 

Kristin Natvig, Thomas Spieler, Øistein Wirak, Markus Furuborg(påtroppende daglig leder) og Ane 

Scheel. 

Referat ved Ane Scheel 

 

1. Styret godkjenner referat fra 11.04.24. 

 

2. Fornyelse av kontrakt for hovedtrener Aljosa Nipic. Hovedtrener har gitt uttrykk for ønske om å 

videreføre kontrakt. Det er tilbudt kontrakt med 1 års varighet, denne ligger nå til signering hos 

Aljosa.  

 

3. Sommeravslutning for juniorer. Det er planlagt for uke 25. Kristin Natvig føler dette opp. 

 

4. Informasjonsmøte tennis kids 21.juni i Oslo. Markus Furuborg, stiller.   

 

5. Tennis kids sommerfestival 15.-16. juni. Denne utgår, vi prioriterer sommeravslutning i uke 25.  

 

6. Barneidrettens verdigrunnlag. Maren Frivold og Kristin Natvig har deltatt. Hovedtrener er 

informert om resymè. 

 

7. Nye skyvedører. Maren Frivold vil kontakte Johannes Brekke angående bytte av skyvedører. P.t må 

disse holdes stengt. 

 

8.Gjernet bak bane 5. Takstmann kommer 24.05. for vurdering.  

 

9. Bankbytte. Det skal holdes møte med Sparebanken Sør 29.05. Maren Frivold og Markus Furuborg 

stiller. 

 

10. Søknad om flere turneringer. Ktk arrangerer Palmesus turnering i januar og Sommercup i august. 

Linn Thorsdal vil følge opp søknad om UTR turnering.  

 



11. Matchi, Spond og Støtte. Påtroppende daglig leder Markus Furuborg vil møte med Matchi etter 

sin tiltredelse.  

 

12. Regnskap pr 30.04. Inntekter er uendret fra ifjor.  

 

13. IFO. Det er ikke nødvendig med kommunal avtale for å start opp IFO. Påtroppende daglig leder vil 

følge dette opp. Styret ønsker dette for klubben. 

 

Annet 

14. Tilpassede medlemsskap.  En diskuterer mulighet for å tilby medlemsskap i vintersesong for 

innendørs tennis til RIL medlemmer. Påtroppende daglig leder vil gå i dialog med Gunnar Salbu.  

 

15. Anleggsutvalget. Det bør gjøres budsjett- og prisvurdering. En diskuterer etappevis utbygging 

eller bygge alt i en etappe. Møte med bank angående byggelån må avtales. Jostein Akselsen følger 

opp. 

 

16. Dørlås. Styret diskuterer å endre dører til kodelås. Ingen konklusjon er landet. 

 

17. Resurfacing innendørs baner. Banene er 7 år gamle. Vedlikeholdskostander for dette må 

budsjetteres for nå som anlegget blir eldre. Pris for resurfacing er 675 000kr. Ingen konklusjon er 

landet. 


